

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第十四章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐)

We will share Mark chapter 11 at the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.

四、兩堂特別聯合聚會將在聖迦谷西區會所舉行:四月十日(週六)晚間福音聚會，特別邀請石家環弟兄一家演奏各種樂器並作見證。當天下午一時半開始將有乒乓球和籃球等的比賽和活動，歡迎弟兄姊妹報名參加。

四月十一日(主日)復活節聯合聚會將有東西區詩班獻詩，並一同敬拜。(今天愛筵後有詩班練習)

Two special meetings will be held jointly on the Easter Weekend at San Gabriel church: A gospel meeting on 4/10(Sat) and a combined worship on 4/11(Sun) with choir presentation. Please pray and invite your relatives and friends. Choir practice will be held after today's meeting.

五、我們盼望在近期舉行一次受浸聚會，請已經得救尚未受浸的弟兄姊妹報名。

A baptismal meeting will be held in the near future. If you are saved but not baptized, please sign up to do so.

六、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。

Please join us for lunch after the meeting as well as clean up.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Friday 週五: 20425 La Puente Road, Walnut, CA 91789
(First Baptist Church of Walnut Valley)
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年三月二十八日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會：

沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

見證：錢陳湘玲

翻譯：梁殷宗宣

信息：錢弘

報告：梁家聲

信息：追、追、追

詩歌：7 偉大的神。注目看耶穌

凡勞苦重擔，當親近耶穌，必享安息，必得滿足；

凡饑渴慕義，來尋求耶穌，必享甘泉，必得飽足。

注目看耶穌，定睛看耶穌，聖潔公義主，十架上耶穌；

注目看耶穌，定睛看耶穌，謙卑親近主，跟著祂同步。

讀經：

詩 135:15 外邦的偶像、是金的銀的、是人手所造的。

詩 135:16 有口卻不能言、有眼卻不能看。

詩 135:17 有耳卻不能聽、口中也沒有氣息。

詩 135:18 造他的要和他一樣、凡靠他的、也要如此。

歌 4:10 我妹子、我新婦、你的愛情何其美、你的愛情比酒更美、你膏油的香氣勝過一切香品。

林後 5:17 若有人在基督裏、他就是新造的人、舊事已過、都變成新的了。

羅 9:16 據此看來、這不在乎那定意的、也不在乎那奔跑的、只在乎發憐憫的神。

March 28, 2004

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen. Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Testimony: Sally Chien;

Interpreter: Michelle Liang

Message: Joseph Chien;

Announcer: Timothy Liang

Sermon: THREE PURSUITS

Hymns: 7 How Great Thou Art; Look Upon Jesus

*Come to Jesus, all you who are weary and burdened,
You will have rest and satisfaction.*

Look upon Jesus, holy and righteous Lord, Jesus on the cross.

Look upon Jesus, come to Him humbly, follow His footsteps.

Scriptures:

Ps 135:15 The idols of the nations are silver and gold, made by the hands of men. 16 They have mouths, but cannot speak, eyes, but they cannot see; 17 they have ears, but cannot hear, nor is there breath in their mouths. 18 Those who make them will be like them, and so will all who trust in them.

So 4:10 How delightful is your love, my sister, my bride! How much more pleasing is your love than wine, and the fragrance of your perfume than any spice!

2 Co 5:17 Therefore, if anyone is in Christ, he is a new creation; the old has gone, the new has come!

Ro 9:16 It does not, therefore, depend on man's desire or effort, but on God's mercy.